

香港專業教育學院(觀塘)
2019/2020 學年迎新日

致 2019/2020 學年 新生:

歡迎閣下入讀 IVE(觀塘)。學院現通知閣下出席迎新活動，內容包括學系簡介、學生發展處服務及活動巡禮，並即場介紹經濟援助計劃，請同學準時出席。

| 學系 | 日期 | 時間 | 班別 | 地點 |
|-------------------------------------|---------------|---|--|--------------|
| 工商管理學系(BA)- 高級文憑 | 21-8-2019 (三) | 下午 12:45 至下 午 5:00 | BA114034 BA124001 BA124002 BA124012 | 觀塘分校地下 026 室 |
| 工商管理學系(BA)- 基礎課程文憑(商業) | 21-8-2019 (三) | 下午 12:45 至下 午 5:00 | FS123002B | 觀塘分校地下 043 室 |
| 香港知專設計學院- 設計學組 基礎課程文憑 (設計) | 21-8-2019 (三) | 上午 9:15 至下 午 1:30 或 下午 12:45 至下 午 5:00 (以註冊時派發 的通知信為 準。如沒有收 到，請於 12:45 出席) | FS113002D | 觀塘分校一樓禮堂 |

如早上七時懸掛紅雨或黑雨或 8 號風球或以上，迎新日會順延至 23/8/2019(五)相同時間及集合地點進行。

如有查詢，請與學生發展處聯絡：

電話 2727-9687、傳真 2727-9439、電郵 kt-sdo@vtc.edu.hk

本校地址：九龍觀塘曉明街 25 號

Hong Kong Institute of Vocational Education (Kwun Tong)
Academic Year 2019/2020 New Student Orientation

To:AY2019/2020 New Students:

Welcome to IVE(KT). We would like to invite you to attend the New Student Orientation. You will have the opportunity to know your new campus, the services offered by Student Development Office, and the information about Student Financial Assistance. Please kindly make yourself available and attend the orientation on-time.

| Department | Date | Time | Course | Venue |
|---|-----------------|--|--|----------------------------------|
| Business Administration(BA)-HD | 21-8-2019 (Wed) | 12:45pm to 5:00pm | BA114034 BA124001 BA124002 BA124012 | IVE(Kwun Tong) Room 026, G/F. |
| Business Administration (BA)-Diploma of Foundation Studies (Business) | 21-8-2019 (Wed) | 12:45pm to 5:00pm | FS123002B | IVE(Kwun Tong) Room 043, G/F. |
| HKDI Design Section-Diploma of Foundation Studies (Design) | 21-8-2019 (Wed) | 9:15am to 1:30pm or 12:45pm to 5:00pm (Please refer to the notification letter issued on registration day. Please attend the orientation at 12:45 if you did not receive any letter) | FS113002D | IVE(Kwun Tong) Hall, 1/F. |

If Red/Black rainstorm warning signal/typhoon signal no. 8 or above is in force or issued at 7:00am, the orientation would be postponed to 23-8-2019 (Fri) at same time and venue.

Should you have any enquiry, please feel free to contact us at Tel.2727-9687, Fax.2727-9439, E-mail. kt-sdo@vtc.edu.hk
Campus Address: 25 Hiu Ming Street, Kwun Tong, Kowloon